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Styrelse 
 

Ordförande   Jenni Ek 
Vice Ordförande Tobias Alstersjö 
Kassör  Else-Beth Alstersjö 
Sekreterare   Cecilia Lindh 
Ledamot  Kai Hietikko 
Suppleant  Kennet Johansson 
Suppleant  Robert Sveningsson 
 

Ledare 
Boccia   Ulla-Britt Johansson 
Bowling  Tobias Alstersjö och Conny Nielsen 
Go-kart  Roger Alstersjö och Robert Sveningsson 
Innebandy  Bengt Svensson och Siki Rajkovic 
Simning Jenni Ek, Cecilia Lindh, Johanna Nilsson, Monica Brandt 

och Kerstin Antonsson 
Sportskytte  Sven-Erik Bergqvist och Anders Johansson 
 

Arbetsutskott (AU) 
Jenni Ek, Tobias Alstersjö och Else-Beth Alstersjö. 
 

Arbetsmiljö och personalansvarig 
Else-Beth Alstersjö. 
 

Utbildningsansvarig 
Jenni Ek. 
 

Ungdomsansvariga 
Tobias Alstersjö och Cecilia Lindh. 
 

Lotteriföreståndare 
Cecilia Lindh. 
 

Marknadsföringsansvarig 
Roger Alstersjö. 
 

Sponsoransvarig 
Roger Alstersjö. 
 

Sponsorkommitté 
Ulf Lundström, Roger Alstersjö och Cecilia Lindh. 
 

Personal 
Anställda på kansliet har varit Ing-Mari Pettersson som kanslist på 100%, och Sven-Erik 
Bergqvist som kanslist på 25%. 
 

Representation 
Cecilia Lindh och Else-Beth Alstersjö har representerat föreningen i Kommunala 
Tillgänglighetsrådets Referensgrupp (KTRR). 
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Medlemsantal 
Vid årsskiftet 2021 - 2022 hade föreningen 165 medlemmar. 
 

Styrelsens målsättning  
Är att tillgodose att personer som har någon form av funktionsnedsättning ska få tillgång  
till en positiv, aktiv och meningsfull fritidssysselsättning genom idrottsutövning på sina egna 
villkor, och egna förutsättningar. Dessutom ge dessa en möjlighet till social samvaro.   
Alla som vill ska i möjligaste mån få vara med och tävla. En förutsättning är dock att man ska 
ha tränat flitigt. Styrelsen prioriterar deltagande i mästerskapstävlingar (KM, DM och SM) 
samt den stora internationella tävlingen Malmö Open i februari varje år. 
 

Föreningsarbete 
Som vanligt har vi sålt lotter på Varbergs torg i stort sätt varje lördag under hela året. 
Vi har även sålt lotter på ICA Hajen till Påsk, Bingolottos 30-årsjubileum och jul.  
Vi tycker att det är viktigt att medlemmarna hjälper till med lotteriförsäljning, dels för att de 
ska känna sig delaktiga i arbetet med att försöka att få in pengar till verksamheten och dels 
för att sprida lite kunskap om olika funktionsnedsättningar till allmänheten.  
 

Möten och sammankomster  
Utöver årsmötet som hölls digitalt den 16 mars, och det därpå följande konstituerande 
mötet har föreningen haft 10 protokollförda styrelsemöten.  
 

Simkommittén har haft regelbundna protokollförda planeringsmöten under året. Likaså  
arbetsgrupperna för lägret, 50-års jubiléet och grötlunchen. 
 

Simmarna hade sin traditionella KUL-Dag vid Solviken i Apelviken då man spelade bangolf, åt 
pizza och hade det trevligt tillsammans.  
 

Kurser och konferenser  
Styrelsen ledare och personalen deltog i en kurs om Närvarorapportering för Lokalt 
Aktivitetsstöd den 23/8 på Varbergs Stadshotell. 
 

Marknadsföring  
Förutom vår lotteriförsäljning på torget i Varberg, och information på Hemsidan och 
Facebook, har det varit svårt att arbeta aktivt med marknadsföring under året på grund  
av Pandemin. 
 

Fonder, stiftelser och sponsorer  
Vi har som vanligt sökt medel från olika fonder och stiftelser, samt försökt att nå sponsorer 
som är villiga att stötta vår verksamhet. Vi tackar alla som har hjälpt och stöttat oss under 
året. Utan dessa medel hade vi inte haft någon möjlighet att uppnå vår målsättning.  
 

Hemsida och sociala medier  
Vi strävar alltid efter att ha en aktuell och uppdaterad hemsida där det som händer och sker 
i föreningen avspeglar sig i ord och bild. Webbadressen till vår hemsida är www.vhi.se.  
Vi finns även med på Facebook där vi också visar upp vår verksamhet i ord och bild. 
 

Tävlingsverksamhet 
På grund av Pandemin har vi inte deltagit i några tävlingar förutom föreningsmästerskap i 
skytte på hemmaplan. Nu hoppas vi att vi ska kunna delta i fler tävlingar under 2022. 

För resultat i tävlingarna hänvisar vi till vår hemsida: www.vhi.se. 

http://www.vhi.se/
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Träningsverksamhet  
På grund av Coronapandemin var vi tvungna att ställa in samtliga träningar från november 
2020 till mitten av maj 2021. Men kunde sedan hålla igång träningarna året ut. 
Träningen i de olika idrotterna är den primära verksamheten i föreningen, och den har 2021 
bedrivits enligt nedanstående schema  
 

• Boccia: 2 timmar en gång i veckan i Håstensskolan och på Håstens IP sommartid. 

• Bowling: 2 timmar en gång i veckan på torsdagar i Varbergs Bowlinghall.  

• Go-kart: 1 timma varannan måndag under maj-juni, och augusti-september på 

Varbergs CC: s go-kartbana i Varberg.  

• Innebandy 1,5 timma en gång i veckan på tisdagar i Mariedalshallen. 

• Simning: 2 timmar en gång i veckan på onsdagar i Veddige simhall under våren. 

Under juni – augusti tränade vi 2 timmar en gång i veckan i Simstadion i Varberg.   

I september 2021 öppnade den nya simhallen Pingvinen i Varberg, och nu tränar vi 

tisdagar, onsdagar och varannan söndag. 

• Sportskytte: 2 timmar en gång i veckan på tisdagar i Håstensskolan, och sommartid 

på Skjutbanan vid Skultagårdskulle. 
 

Sektionernas verksamhetsberättelse 
 

Boccia 
Sommarens träning ute var varm och skön, och träningen gick bra. Även träningen inomhus 
gick bra. Vi har varit cirka 5 - 6 st. som har tränat boccia. 
 

Bowling 
På grund av pandemin fick vi ställa in träningarna från början av februari. Vi började som 
vanligt i början av augusti igen med stor entusiasm då vi fick veta att Malmö Open skulle bli 
av, tyvärr så fick vi ett par månader senare reda på att tävlingen ställdes in på grund av den 
ökade sprittspridningen. Vi tränade fram till den 9/12 då vi bjöd på kanelbulle och julmust till 
våra deltagare. 
 

Go-kart 
Som tidigare somrar har go-kartverksamheten förekommit 8 gånger, 4 gånger innan  
semesteruppehållet, och 4 gånger efter ledigheten. Första körningen genomfördes den 17/5 
och därefter varannan måndag fram till den 28/6, vilket var sista träningen innan semestern. 
Körningarna återupptogs igen måndagen den 16/8 och sista körningen för säsongen blev  
den 27/9.  
 
 

Även detta året har vi haft lägre uppslutning än tidigare år på grund av Corona-pandemin. 
Men tappet var inte lika kraftigt som 2020. Totalt har vi haft 81 st. körningar att jämföras 
med 67 st. år 2020 och 90 st. år 2019.  
 
 

Alla träningarna har genomförts i enlighet med gällande regler och inga incidenter eller 
missöden har noterats.  
 

Vi tackar ägaren Kristian Andersen, och alla aktiva för denna säsongen. 
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Innebandy 
På grund av Coronapandemin och restriktionerna kring den, så tog vi beslut om att inte 
starta innebandysäsongen under våren 2021. Tråkigt men, hälsan är det viktigaste, så det var 
inget svårt beslut. 
 

Glädjen var dock stor då vi september åter började träna innebandy i Mariedalsskolans 
idrottshall. Det märktes på den goda stämningen och närvaron att alla hade längtat efter att 
få komma igång. 
 

Vi fick också en välkommen förstärkning på ledarsidan, då Siki Rajkovic började. Siki har 
tidigare spelat innebandy och har erfarenhet som tränare. Ett riktigt lyft. 
 

Oftast har vi varit mellan 10 - 15 st. på träningarna. 
 

Tyvärr fick vi åter ställa in träningarna i början av 2022 p.g.a. den ökade smittspridningen. 
Men vi startar upp så fort vi känner oss trygga i det, och ser fram emot sommarens Special 
Olympic Games i Malmö. 
 

Simning 
Det har varit ett turbulent år 2021. Pandemin har pågått och all tävlingsverksamhet har legat nere.  
Alltså inga tävlingar under 2021. Sporadiska träningar i Veddige, men full träningsinsats på 
Simstadion. 
 

Vi har ändå haft bra närvaro på våra aktiva medlemmar i simningen Vi delade dock in dem lite mer 
när vi var i Veddige tillexempel så hade tävlingssimmarna landträning innan de hoppade i vattnet fr 
att inte vara fr många i simhallen samtidigt. Vi var då ute med ett gäng eller i gymnastiksalen. Vi fick 
även tillgång till ett eget omklädningsrum. 
 

I september 2021 så invigdes den nya simhallen Pingvinen i Varberg. Vi blev inbjudna att deltaga på 
premiärbadet och få vara med på deras reklamfilm. Det ställde vi gärna upp på. Så sedan september 
har vi tränat på Pingvinen med lite uppehåll på grund av pandemin. Vi har även fått lite fler 
medlemmar i simningen.  
 

Vi har även startat ett samarbete med Pingvinen, Habiliteringen, BUP och Kommunen om att starta 
upp en simskola fr barn och ungdomar med funktionsvariationer under våren 2022. 
 

Sportskytte 
Nu lägger vi ännu ett år bakom oss på skyttet. Vi har haft ett Föreningsmästerskap på korthåll där 
Linda vann och Gustaw kom tvåa, mycket starka insatser. Vi har även deltagit i Hallandsserien på 
luftgevär under hösten. Vi hoppas att pandemin snart är över så vi kan komma ut och träffa gamla 
bekanta skyttekamrater igen. 
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Läger 
Den 27 - 28/8 arrangerade vi ett läger ute på Getterön, Varberg med övernattning på DHR 
Västervågs Vandrarhem. Ett 30-tal medlemmar deltog på lägret som blev mycket uppskattat, 
och vi planerar för ett nytt läger sommaren 2022. 
 

 
 

50-års Jubileum 
Den 27/9 fyllde Varbergs Parasport 50 år, vilket vi firade med en fest på Träslövsgården 
lördagen den 2/10. Vi åt gott, och underhölls av Fantastiska Underhållningsbandet med Calle 
Karlsson. 
 
 

 
 
 

Grötlunch 
Lördagen den 4/12 anordnades en Grötlunch med julklappsutdelning för medlemmarna på 
DHR Västervågs Vandrarhem på Getterön. Ett 30-tal medlemmar deltog och hade en trevlig 
stund tillsammans. 
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Målsättning inför 2022 
 

• Att delta i Special Olympic Games den 17 – 19/6 i Malmö med idrotterna simning, 
bowling och innebandy. 

 

• Att arrangera ett ridläger under sommaren, för att sedan starta upp en ridsektion i 
föreningen under hösten. 

 

• Att starta upp en Parasimskola. 
 

• Att arrangera ett sommarläger på Getterön för alla medlemmar. 
 

Utmärkelser  
Hallands Parasportförbund  utsåg 2021 Varbergs Parasport till Årets förening, Jenni Ek utsågs 
till Årets ledare och Tobias Bengtsson utsågs till Årets aktiv och de har tilldelades stipendier 
ur  Jubileumsfonden. 
 

Tobias Alstersjö tilldelades Sparbanksstiftelsens Ungdomsledarstipendium. 
 

Priser 
 

Claes Antonssons vandringspris i simning har tilldelats Daniel Jähnke. 
 

Flitpriser har delats ut till följande medlemmar. 
 
 

Boccia   Caroline Johansson och Nils Petersson. 

Bowling  Jörgen Thorsson och Peter Ingemarsson. 

Go-kart   Gretar Steingrimsson och Natanael Fredriksson. 

Innebandy   Magnus Urbansson och Lukas Cullhed. 

Simning  Mattias Nicholson och Stina Gustafsson. 

Sportskytte   Jimmy Eliasson. 
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